
Protokół Nr LVI

z LVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego

z dnia 11 maja 2023 r.

Posiedzenie LVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego rozpoczęło

się o godz. 800 w Starostwie Powiatowym w Ustrzykach Dolnych, przy

ul. Bełskiej 22 według poniższego porządku obrad!
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. Otwarcie Sesjii stwierdzenie quorum.

. Przyjęcie porządku obrad.

. Przyjęcie protokołu z LV Sesji Rady Powiatu Bíeszczadzkiego.
Prezentacja projektów uchwał, przedstawienie opinii komisji Rady
Powiatu, dyskusja, głosowanie nad uchwałami w sprawie!

1) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu Bieszczadzkiego na
2023 r.,

2) wyznaczenia przedstawicieli podmiotu tworzącego do składu komisji
konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko Zastępcy
Dyrektora ds. Lecznictwa,

3) przyjęcia stanowiska Rady Powiatu Bieszczadzkiego.
5. Interpelacje i pytania radnych.
6. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.

Sprawy różne.
Zakończenie obrad sesji.F'°.'*“

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda.

Przewodniczący otworzył LVI Nadzwyczajną Sesję Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Przywitał Panie i Panów Radnych, Pana Starostę wraz z Zarządem, pracowników.

Następnie Przewodniczący stwierdził quorum. (14 radnych).

Lista obecności Radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 2

Starosta Pan Marek Andruch poinformował zebranych o zmianie porządku obrad,

w pkt 4 dodano ppkt 3) projekt uchwały w sprawie ,, przyjęcia stanowiska Rady

Powiatu Bieszczadzkiego”.
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Zmiana ta dotyczy wydarzeń związanych z wilkami. Wpływają wnioski od

zaniepokojonych mieszkańców Powiatu Bieszczadzkiego, dlatego warto takie

stanowisko podjąó, a Zarząd na bazie tej uchwały będzie wykonywał czynności

związane z tym zjawiskiem.

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda odniósł się do pkt. 2 „przyjęcie porządku

obrad”.

Uwag do porządku obrad nie wniesione. Porządek obrad poprzez głosowanie

(poprzez podniesienie ręki), przyjęty został jednogłośnie. Udział w głosowaniu

wzięło 14 radnych.

Ad. 3

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda.

„Przechodzimy do pkt. 3 porządku obrad ~ przyjęcie protokołu z LV Sesji Rady

Powiatu Bieszczadzkiego. Państwo radni otrzymali protokół z LV Sesji Rady

Powiatu Bieszczadzkiego”.

Uwag nie wniesione. Odbyło się głosowanie. W głosowaniu jawnym (poprzez

podniesienie ręki) udział wzięło 13 radnych. „Za” głosowało 13 radnych. Protokół

został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 4, pkt 1)

Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz przedstawiła projekt uchwały w sprawie

„wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu Bieszczadzkiego na 2023 r.”

Zwiększa. się budżet powiatu o kwotę 80.003,00 zł.

I Dochody - zwiększenialzmniejszenia.

Na tą kwotę składają się zwiększenia w dziale różne rozliczenia - zwiększenia -

20.003,00 zł, oświata i wychowanie - zwiększenia - 15.000,00 zł, edukacyjna

opieka wychowawcza - zwiększenia - 45.000,00 zł.
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Wydatki - zwiększenialzmniejszenia.

Oświata i wychowanie - zwiększenia - 63.290,92 zł i zmniejszenia - 32.904,00 zł,

edukacyjna opieka wychowawcza - zwiększenia - 4.616,08 zł,

Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Opinię Komisji Oświaty, Rolnictwa, Kultury, Sportu, Leśnictwa i Ochrony

Środowiska do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Zygmunt Krasowski - opinia Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie „wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu

Bieszczadzkiego na 2023 r.” odczytała Pani Anita Piotrowska '

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 14 radnych. „Za”

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 4, pkt 2)
Starosta Pan MarekAndruch przedstawił projekt uchwały w sprawie wyznaczenia

przedstawicieli podmiotu tworzącego do składu komisji konkursowej w celu

przeprowadzenia konkursu na stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa.

Po raz kolejny wyznaczana jest osoba do wyboru zastępcy dyrektora. Kandydatem

jest obecnie pełniący obowiązki zastępcy dyrektora, wobec tego ustawa narzuca

obowiązek powołania składu komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu

na stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa. W tym celu jako przedstawicieli

podmiotu tworzącego do Komisji Konkursowej wyznaczeni zostali!

1) Pan Marek Bajda ' Przewodniczący Komisji Konkursowej,
2) Pani Barbara Pasionek ' Członek Komisji Konkursowej,
3) Pan Jarosław Błachno - Członek Komisji Konkursowej - lekarz,
4) Pani Anita Szydełko ' Członek Komisji Konkursowej.
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Projekt uchwały w sprawie „ wyznaczenia przedstawicieli podmiotu tworzącego do

składu komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko

Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa” odczytała Pani Anita Piotrowska '

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak *

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 14 radnych. „Za”

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 4, pkt 8)
Projekt uchwały w sprawie „ przyjęcia stanowiska Rady Powiatu Bieszczadzkíego”

związany jest ze złożoną interpelacją przez Radnego Pana Zygmunta

Krasowskiego. Pan Przewodniczący Rady ma nadzieję, że taka sama interpelacja

złożona została również do Burmistrza Ustrzyk Dolnych, który odpowiada za

bezpieczeństwo na tym terenie, w obrębie gminy. Wokół problemu nie można

przejść obojętnie. Problem osiągnął w kraju rozmiar ogromny. 15 lat temu profesor

Okarma napisał strategię ochrony czy gospodarowania populacjąwilka í mówił, że

na wschód od Wisły trzeba redukować populację wilka. Ludzie czują się zagrożeni.

Miejsce wilka jest w lesie, a nie w obejściach ludzi. „Jeśli nie będzie redukcji

populacji to 1 czy 2, które łaskawie dostaniemy do odstrzału niczego nie zmienią.

To jest niestety smutna prawda, daliśmy się zagonić ze zdrowym rozsądkiem

w kozi róg politykom”.

Radna Pani Iwona Holcman'Fidor.
„Trafiłam na artykuł gdzie populacja wilków w Szwecji to 300 osobników.

Wystarczająca jest to populacja dla tego żeby zachować gatunek. W Polsce jest

kilkanaście tysięcy. Moje pytanie brzmi tak, skoro Pan Przewodniczący jest mocno

zakotwiczony w temacie , czym to jest spowodowane, że Ministerstwo no nie wiem,

które reguluje gospodarką zwierząt leśnych tak mocno obstaje przy tak licznej

populacji wilka. Może nam Pan to wyjaśnić dlaczego to jest tak oporne

w działaniach”.
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Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda.
„Pytanie nie do mnie to jest pierwsze, drugie generalnie rzecz biorąc temat jest

oparty na ideologicznym podejściu do gatunku. Z ideologią nie da się wygrać.

Przykłady historyczne w odniesieniu do ludzi też mamy.”

Radna Pani Iwona Holcman'Fidor.

,,Co to znaczy ideologia w stosunku do gatunku. Dlaczego takiej ideologii nie mamy

w stosunku do niedżwiedzia.”

Pan Przewodniczący Rady odpowiedział, że do niedżwiedzia już mamy.

Radny Pan Zygmunt Krasowski, który między innymi powiedział „Słusznie Pan

Przewodniczący zaznaczył, że dyskusja na temat wilków w internecie to

skrytynizmem czasami po prostu bliżej tam niż do jakichś racjonalnych racji, które

przedstawiamy my mieszkańcy, bo w większości wypowiadają się ludzie, którzy

zupełnie nie znają realiów miejscowych, nigdy się z wilkiem nie spotkali. Piszą o

jakiś idiotycznych stadach dzikich psów, które są niby w Bieszczadach, które

rzucają się na ludzi. I jeszcze jedna taka moja refleksja i uwaga tutaj myślę i do

nas wszystkich, że czasami unikamy zabierania głosu w tej dyskusji, nie wolno się

bać zabierać głosu, ponieważ to daje pole tym oszołomom jak ja ich nazywam,

którzy po prostu swoje racje przedstawiają, natomiast nasze nie wypowiadane

to ich nie ma, a jeżeli są to pojedyncze głosy, to po prostu w tej masie giną.

Więc tutaj nie należy się bać dyskusji na ten temat, bo sprawa jest naprawdę chyba

poważna, wszyscy sobie chyba z tego zdajemy sprawę. Zresztą nawet Pan Starosta

ostatnio post zamieścił na swojej stronie i tam też można było przeczytać właśnie
te wypowiedzi co niektórych z pozycji ulicy w Warszawie i głaskania pieska, który

błąka się po ulicy."

Projekt uchwały w sprawie „przyjęcia stanowiska Rady Powiatu Bieszczadzkiego”

odczytała Pani Anita Piotrowska - Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu

Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak -

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 14 radnych. „Za”

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).
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Ad. 5, 6, 7 ' brak

Ad. 8

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda

„Proszę Państwa, dziękuję wszystkim i zamykam obrady LVI Nadzwyczajnej Sesji

Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Protokołowała! Przewodniczący Rady Powiatu

Marek
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